
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 02.12.2019 o 17.00 hod. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  
Program:  
 

1. Kontrola uznesenia. 
2. Schválenie  návrhu rozpočtu na rok 2020. 
3.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu obce Bašovce na roky 2020 – 

2022. 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020. 
5. Schválenie VZN 2/2019 a VZN 3/2019 
6. Diskusia. 
7. Záver. 

 

 

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta obce 
navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Igora  Drličku a Evu Gvuščovú. 

 
Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 6. zasadnutí OZ boli splnené. 

K správe o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2018/2019 
 
V tomto bode starosta stručne informoval poslancov o Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti jej výsledkoch 
a podmienkach za školský rok 2018/2019. Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach po prerokovaní zobralo na vedomie 
správu o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2018/2019. 
 
Schválenie  návrhu rozpočtu na rok 2020 
 
Medzi ďalšie veľmi dôležité rozhodnutie patrí aj schválenie rozpočtu obce na rok 2020. Podľa tohto rozpočtu sa bude 
naša obec riadiť počas celého roka 2020 a tak je veľmi dôležité každý program a jednotlivé položky v rozpočte 
zodpovedne prediskutovať.  
 
Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu obce Bašovce na roky 2020 – 2022 
 
Ako ďalšie sa prerokovalo stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu obce 
Bašovce na roky 2020 – 2022. Poslanci stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového 
rozpočtu obce Bašovce na roky 2020 – 2022 zobrali na vedomie. 
 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020 
 
 V ďalšom bode sa riešil návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020. V tomto pláne bolo v podstate 
naplánované všetko, pretože na záver sa ešte konštatuje, že nie sú vylúčené zmeny plánu kontrolnej činnosti, ktoré 
môžu nastať pri výkone kontroly, v prípade závažnosti a množstva zistených nedostatkov a z toho vyplývajúceho 
časového rozsahu jednotlivých kontrol, ako aj z dôvodu, že sa vyskytnú okolnosti, na základe ktorých bude potrebné 
vykonať iné náhodné kontroly.  
 



  

Schválenie VZN 2/2019 a VZN 3/2019 
K schváleniu VZN č. 2/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. V tomto bode sa 
rozprúdila živá diskusia pretože sa jednalo o peniaze občanov a tak padali návrhy na väčšie zvýšenie poplatkov, ale aj 
na zníženie. Nakoniec sa dohodli, že navrhované zvýšenie je kompromis. Po dlhej diskusii sa VZN č. 2 schválilo.  
K schváleniu VZN č. 3/2019 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a dieťa 
školského zariadenia na rok 2020 v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti obce Bašovce. 
Ekonómka obce prečítala návrh VZN č. 3/2019 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa 
MŠ a dieťa školského zariadenia na rok 2020 v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti obce Bašovce a vysvetlila dôvod  
pre schválenie. OZ po diskusii návrh schválilo. 
 

 

 Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta obce a informoval poslancov o činnosti za obdobie od posledného 

zastupiteľstva. Informoval poslancov OZ o prácach, ktoré boli urobené v poslednom období. Zvýšenie cien za 
skládkovanie z terajšej 25 € na 28 € za tonu pri komunálnom odpade a pri stavebnom z 25 € na 35 € za 
tonu. Ďalej sa zvyšuje poplatok do recyklačného fondu pri terajšej úrovni vytriedenia 32% z 8 € za tonu na 
13 € za tonu. Ak klesneme s úrovňou vytriedenia pod 30% potom poplatok stúpne až na 22 €. Kanalizácia sa 
dokončila, ale bude treba počkať, aby materiál nad potrubím sadol a potom dokončiť posledné úpravy. 
Pred kostolom sa prevalila časť asfaltu, ktorú bude treba na jar opraviť. Starosta informoval o požiadavke 
občanov na hlavnej ulici. V prípade, ak sa bude robiť kanalizácia v tejto časti bude potrebné požiadať 
realizátora prác, aby boli urobené aj prípojky. Občania sú ochotný si ich zaplatiť. Firma, ktorá bude robiť 
kanalizáciu bude mať povolenie na rozkopávku, ale ak rozkopávku bude chcieť robiť fyzická osoba 
vybavenie trvá niekoľko mesiacov plus poplatky. Poslanci túto možnosť pre občanov odsúhlasili. Poslanci 
ešte prediskutovali organizovanie ohňostroja, ktorý sa bude organizovať 31.12.2019 o 24,00 hod pred 
kostolom. Starosta  informoval, že sa pravdepodobne podarí v tomto roku vydať aspoň jedno číslo 
obecných novín. Redakcia pracuje na ich vydaní. Na cintoríne je dokončené nové ozvučenie. Na kostole je 
vianočná výzdoba. Pri zbernom dvore sme vysadili stromčeky. 
Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť a poprial príjemné 

prežitie vianočných sviatkov a všetko dobré do nového roku. 

 
V Bašovciach,  dňa  03.12.2019                                                                   
                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                           Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
 
Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

               overovatelia zápisnice 


